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Van onze voorzitter 
 
Op 11 januari hielden we onze traditionele nieuwjaarsbijeenkomst. Het was een 
geanimeerde en leuke bijeenkomst met oude en nieuwe leden. Ik heb daar 
iedereen als goed voornemen voor 2020 meegegeven om een nieuw lid te 
werven. De PvdA wil dit jaar in ledental de grootste politieke partij van Nederland 
worden! Daarvoor had ik voor iedereen een cadeautje bij me. Als u ook zo’n 
cadeautje wil, kan je dat bij mij vragen.  
 
Het bestuur gaat beginnen met de voorbereiding van de campagnes in 2021 en 2022. In de ALV dit 
najaar moeten we daarover al de nodige formele besluiten nemen. De nieuwe verkiezingen lijken ver 
weg, maar op deze manier komen ze een stuk dichterbij! Ik heb er ongelofelijke zin in om weer 
campagne te gaan voeren. 
 
Ook gaan we dit jaar, in samenwerking met de fractie, een serie bijeenkomsten organiseren als 
“Introductie in de progressieve politiek”. Met andere politieke partijen in Zoetermeer en/of met andere 
PvdA-afdelingen in de regio. Misschien worden het wel twee series van bijeenkomsten. We willen 
daarmee politiek belangstellenden over de streep trekken om actief te worden. Want de idealen waar 
we voor staan zijn nog steeds zeer de moeite waard om uit te dragen. Ik ben er trots op lid te zijn van de 
PvdA.  
 
Alles wat we willen gaan doen staat of valt met de inzet van leden. En die actieve leden hebben we hard 
nodig. In en buiten het bestuur. Ik stop zelf uiterlijk in het voorjaar van 2021 als afdelingsvoorzitter. 
Tijdens de nieuwjaarsbijeenkomst heb ik een aantal leden gevraagd of zij belangstelling hebben om in 
het bestuur te komen. Ik hoop daar in de ALV van 18 maart (agendatip!) de vruchten van te kunnen laten 
zien. Maar ook buiten het bestuur hebben wij uw actieve inzet hard nodig. En u heeft natuurlijk wel een 
streepje voor bij uw kandidaatstelling voor de Gemeenteraadsverkiezing als u actief bent geweest is in 

de aanloop naar de komende gemeenteraadsverkiezing in 2022      .  
 
Ik wil ten slotte mijn bewondering en dank tonen voor het keiharde werk dat de raadsleden (Margot en 
Susanne) en de commissieleden (Marissa, Ramie en Sicco) het afgelopen jaar hebben verzet om onze 
idealen in de politieke praktijk te realiseren. De fractie haalt regelmatig de lokale pers en er is zelfs een 
complete tegenbegroting ingediend. Heel erg knap! In deze nieuwsbrief wordt u weer bijgepraat over 
enkele acties van de fractie (er zijn er meer geweest) en over de komende bijeenkomsten.  
 
Ik wens u allen een voorspoedig, gezond en actief 2020.  
Michael Jurriaans 
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Meepraten over de kadernota  
Binnenkort moet de gemeenteraad een besluit 
nemen over een nieuwe kadernota over de 
aanpak van armoede, schulden, werk en re-
integratie: Meedoen met Meerwaarde. 
Download het raadsvoorstel en de kadernota. 
Het bestuur en de fractie van de PvdA 
Zoetermeer willen voorafgaand aan het debat in 
de gemeenteraad graag met de leden in gesprek 
over de nota. Lees meer. 

 

 ALV 28 november 2019 
Op 28 november 2019 is de laatste ALV gehouden. 
Daarbij is de begroting voor 2020 besproken. De 
afdeling heeft de begroting met enkele wijzigingen 
goedgekeurd en het bestuur gemachtigd om de 
gewijzigde begroting aan te bieden aan de 
landelijke partij. Deze gewijzigde begroting kunt u 
hier vinden. De landelijke partij heeft de begroting 
in inmiddels goedgekeurd.  
Lees meer. 

 

   

 

 

 
Definitieve verkoop aandelen Eneco 
Door de gemeenteraad is in oktober 2017 het 
principebesluit genomen om Zoetermeerse 
aandelen in Eneco te verkopen. Nu het 
verkoopproces bijna is afgerond en de koper 
bekend is, is het  aan iedere aandeelhoudende 
gemeente om een definitief besluit te nemen. 
Bij het bod van totaal € 4,1 miljard (1 miljard 
meer dan was voorzien) en een aandelenbelang 
van 2,34% van Zoetermeer betekent dit een 
eenmalige opbrengst van ongeveer € 95 miljoen. 
De PvdA was destijds faliekant tégen verkoop, 
en we zijn dat nu nog steeds. Lees meer. 

 

 Werkgroep Omgevingsvisie 2040 

De Omgevingswet treedt in 2021 in werking. De 
wet gaat 26 wetten vervangen op het gebied van 
wonen, werken en vrije tijd. De invoering van de 
wet is geen gemakkelijk verhaal en de omvang 
enorm! De gemeente Zoetermeer heeft de raad 
meer dan 1000 pagina’s informatie ter beschikking 
gesteld! Voorlopig zijn alle fracties zich nog aan 
het inlezen. De Omgevingsvisie is een 
beleidsmatige stip op de horizon, een uitwerking 
van de wet, helemaal toegespitst op Zoetermeer. 
De fractie wil hiervoor een Werkgroep 
Omgevingsvisie 2040 oprichten. Aanmelden voor 
deze werkgroep kan bij Susanne Bout. Komt u ons 
helpen, één avondje in de maand? Lees meer. 
 

  

https://zoetermeer.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/498/2020/01/Raadsvoorstel-Kadernota-Meedoen-met-Meerwaarde.pdf
https://zoetermeer.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/498/2020/01/Bijlage-Kadernota-Meedoen-met-Meerwaarde.pdf
https://zoetermeer.pvda.nl/nieuws/ledenbijeenkomst-meedoen-met-meerwaarde/
https://zoetermeer.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/498/2020/01/Aangepaste-begroting-2020.pdf
https://zoetermeer.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/498/2020/01/ALV-28-november-2019-.pdf
https://zoetermeer.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/498/2020/01/Definitieve-verkoop-aandelen-Eneco.pdf
mailto:boutsusa@gmail.com?subject=Werkgroep%20Omgevingsvisie%202040
https://zoetermeer.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/498/2020/01/Werkgroep-Omgevingsvisie-2040.pdf


   

 

 

 
Ledenraadpleging Vuurwerk 
In Zoetermeer is afgelopen jaarwisseling weer 
behoorlijk veel vuurwerk afgestoken en zijn er de 
nodige incidenten geweest: branden, 
aanhoudingen, optreden van de politie etc. 
Zowel landelijk als lokaal wordt gesproken over 
een geheel of gedeeltelijk verbod van  vuurwerk. 
Ook in onze Gemeenteraad is het onderwerp aan 
de orde. Daarom willen fractie en bestuur graag 
een ledenraadpleging houden. Vindt u dat er een 
geheel of gedeeltelijk vuurwerkverbod moet 
komen of vindt u dat helemaal niet nodig? Op 
korte termijn krijgt u hierover digitaal enkele 
vragen voorgelegd. De fractie zal het resultaat 
meewegen in haar standpuntbepaling en op de 
ALV van 18 maart zullen we het er nog over 
hebben.  
 

 Schriftelijke vragen 
Een raadslid kan schriftelijk vragen aan het college 
stellen over allerlei actuele onderwerpen. Op die 
manier kan de raad duidelijkheid van het college 
proberen te krijgen over een bepaald onderwerp. 
Voor verdere uitleg over de werking van 
schriftelijke verwijzen we naar de vorige 
nieuwsbrief (oktober 2019). 
In de Kerstperiode hebben we maar liefst drie keer 
schriftelijke vragen ingediend! Over de Plas van 
Poot, over de affaire over de belastingtoeslagen en 
over de geheimhoudingsplicht van het college. En 
in januari hebben we nog meer vragen gesteld: 
over de bibliotheek, die gaat inkrimpen 
door de bezuinigingen. Lees meer. 
 

 

 

   

 

 

 
Terugblik 
Onze laatste nieuwsbrief was van half oktober 
2019. Ook daarna hebben natuurlijk niet stil 
gezeten. Dat blijkt bijvoorbeeld al uit deze 
overvolle nieuwsbrief. Als u op de link klikt, dan 
treft u weer een gigantische lijst aan van onze 
activiteiten van de afgelopen weken. Lees meer. 
 

 ALV 18 maart 2020 
Op 18 maart houden we vanaf 19:30 uur een ALV 
waarin we de jaarrekening over 2019 vaststellen. 
We zullen ook enkele nieuwe bestuursleden gaan 
benoemen. Daarna gaan we met elkaar in debat 
over een actueel politiek onderwerp. Als u 
onderwerpen hebt die u graag wilt bespreken, 
horen we die graag van u (hier).  
Nader bericht over de ALV van 18 maart volgt via 
e-mail, op de website en via social media. 
 
 

https://zoetermeer.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/498/2020/01/Schriftelijke-vragen.pdf
https://zoetermeer.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/498/2020/01/Terugblik-half-oktober-januari.pdf
mailto:voorzitter@pvdazoetermeer.nl?subject=onderwerp%20ALV


 

 

 
Actualisatie Actieplan Duurzaam & 
Groen 
In maart 2018, vlak voor de 
gemeenteraadsverkiezingen, boden zeven 
politieke partijen onder aanvoering van de PvdA 
bij monde van onze fractievoorzitter Margot 
Kraneveldt het eerste Zoetermeerse 
Duurzaamheidspact aan het college en de raad 
aan. Op initiatief van Margot waren deze partijen 
bij elkaar gaan zitten om te kijken of ze tot 
gemeenschappelijke uitgangspunten en wensen 
konden komen. Dat lukte, en later sloten zich 
zelfs nog twee partijen aan. Het doel was om na 
de verkiezingen met elkaar een eensgezind 
duurzaamheidsbeleid neer te zetten waar we 
allen de komende jaren met elkaar aan konden 
gaan werken. 
Wat is daar anno 2020 van terecht gekomen?  
Het college heeft eindelijk een nieuw stuk 
opgeleverd. In het Actieplan haalt het college het 
Duurzaamheidspact en diverse moties aan. Die 
zijn allemaal door de PvdA ingediend. Lees meer. 

 Agenda 
30/01 Praat mee over de Kadernota Armoede, 

schulden, werk en re-integratie 
01/02 Rode Kraam 
29/02 Rode Kraam 
07/03  Landelijk congres in Nieuwegein 
13/03 Rode Café en Pubquiz 
18/03 ALV 
02/04 Rode Kraam 
 
Lees meer op https://zoetermeer.pvda.nl/agenda/ 

 
Wij zien u graag op een van onze 
bijeenkomsten! 
 

   
 
 
 

https://zoetermeer.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/498/2020/01/Actualisatie-Actieplan-Duurzaam-Groen.pdf
https://zoetermeer.pvda.nl/agenda/

